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Reactie NRTO op internetconsultatie wetswijziging overgang taken kenniscentra naar SBB. 
 
De NRTO kan zich in hoofdlijnen vinden in het wetsvoorstel zoals dat is opengesteld voor 
internetconsultatie. Wij staan achter de keuze om de wettelijke taken die nu bij verschillende 
kenniscentra belegd zijn, over te brengen naar de SBB. Wel hebben wij nog enkele punten bij dit 
wetsvoorstel: 
 

- De NRTO wil 100% garantie dat publieke en private geldstromen niet worden vermengd. 
Vemenging leidt tot oneerlijke concurrentie tussen met (gedeeltelijk) publiek geld 
gefinancierde activiteiten, en dezelfde geheel private activiteiten van NRTO-leden. Met de 
keuze voor één publieke SBB en een nieuwe governance publiek-privaat zou dit geregeld 
moeten zijn, echter onderstaande voorbeelden baren ons zorgen: 

 In het wetsvoorstel is opgenomen dat de minister subsidie kan verlenen voor 
aanvullende taken ter bevordering van de aansluiting onderwijs – 
arbeidsmarkt. Wij vragen de minister hier zeer terughoudend mee om te 
gaan en oog te houden voor mogelijke marktverstoringen die een dergelijke 
subsidie met zich mee kan brengen. 

 SBB krijgt als taak het bevorderen van de kwaliteit van de 
beroepspraktijkvorming. We hebben in het verleden gezien dat de 
kenniscentra dit zeer verschillend interpreteerden en dat dit de legitimering 
was om in onze ogen private taken uit te voeren met publiek geld. Zo is 
professionalisering van leermeesters volgens ons een private activiteit. Er 
bestaan voldoende cursussen voor praktijkleermeesters in de private sector, 
en ook private doorstarts van kenniscentra kunnen deze aan blijven bieden. 
Dit is géén taak van een publieke SBB. De SBB kan kwaliteitsproblemen bij 
leerbedrijven signaleren en adviseren hoe dit opgelost kan worden. Het 
feitelijk zorgen voor voldoende kwaliteit is echter een zaak van de 
leerbedrijven zelf. Indien zij hier trainingen voor nodig hebben, kan dit 
privaat ingekocht worden. Wij vragen de minister het wetsvoorstel op dit 
punt aan te scherpen zodat hierover geen enkel misverstand kan bestaan. 

- Een tweede belangrijk punt vormt een efficiëntere erkenning van de BPV plekken. De leden 
van de NRTO zien graag een uniforme, voor alle leerbedrijven geldende erkenningsregeling. 
Dit past bij twee uitgangspunten die eerder geformuleerd zijn: gestandaardiseerde 
werkwijzen en effectievere BPV. De huidige systematiek werkt belemmerend om voldoende 
goede stageplekken te krijgen. Onze leden zouden graag nog een stap verder gaan en 
scholen verantwoordelijk willen maken voor een goede beroepspraktijkvorming. Een 
erkenningsregeling zou daarmee geheel overbodig worden.  

 
Tot slot, zoals gezegd steunt de NRTO het wetsvoorstel. Als partner binnen de SBB zullen wij er aan 
bij dragen dat soepele overgang van taken plaatsvindt en zullen we ook in de nieuwe situatie blijven 
werken aan goed MBO voor iedereen.  


